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Hallituksen kokous 5/2019 

Aika ma 23.9.2019 klo 20.00 

Paikka Skype-kokous 

 
 

 
 

70.  Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 20.10 

71.    Kokouksen päätösvaltaisuus ja laillisuus 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja lailliseksi. 

72.   Asialistan hyväksyntä  

Asialista hyväksyttiin 

73.   Edellisen kokouksen 4/2019 pöytäkirjan hyväksyntä 

 Hyväksyttiin kokouksen 4/2019 pöytäkirja 

74.  Jäsenasiat 

Hallitus hyväksyi yhdistyksen uusiksi jäseniksi uudet 
jäsenehdokkaat, jotka olivat maksaneet jäsenmaksun 22.9.2019 
mennessä (Liite) 

74.  Kennelnimianomukset  

 Ei hakemuksia 

 

75.  Syyskokous 2019  

Sovittiin, että Jaakko Lehessaari laati syyskokouksen täydellisen 

asialistan sekä toimintasuunnitelman ja budjetin vuodelle 2020. 

Materiaali laitetaan jakoon ja hyväksytään sähköpostitse, jonka 

jälkeen se julkaistaan sähköisenä.   

76.  Vuosien 2020 ja 2021 erikoisnäyttelyt 

Todettiin, että erikoisnäyttelyn järjestäminen Tammelassa on 

suurien etäisyyksien takia hankalaa- Päätettiin selvittää onko 
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mahdollista siirtää vuoden 2020 erikoisnäyttely Pori KV näyttelyn 

yhteyteen toiselle päivälle.  

Vuoden 2021 näyttelyn järjestäminen Tuusulan näyttelyn 

yhteydessä ei ole vielä selvinnyt, mutta päätettiin kuitenkin hakea 

näyttely Tuusulaan ja jatkaa asian selvittelyä.   

77.  Kennelliiton toimintamääräraha 

Tiedoksi hallitukselle, että Kennelliitto on myöntänyt 
määrärahaa yhdistykselle 500 euroa, joka maksetaan syksyn 

2019 aikana.  

78.  Yhdistyksen toimihenkilöiden tehtävät 

Keskusteltiin jäsensihteerin tehtävistä hoitamisesta, koska osa 

uusista jäsenistä ei ollut saanut mm. yhdistyksen lehteä. Pirjo 

Lehtonen kertoi selvittäneensä syyn Membookin kanssa ja asian 

pitäisi jatkossa hoitua. Puheenjohtaja totesi kaikille yhteisesti, että 

pitää muistaa pyytää apua omien tehtävien kanssa, jos tilanne on 

sellainen, että niiden hoitamisen kanssa on syystä tai toisesta 

haasteita. Toistaiseksi Pirjo jatkaa yksin tehtävien hoitamista. 

79.  Yhdistyksen rotuständi Koiramessuilla 2019 

Tiedoksi hallitukselle, että Kingcharlesinspanieliyhdistys ei 

lähtenytkään yhteistyöhön rotuständin osalta, joten 
yhdistyksen olla Koiramessujen rotutorilla oma ständi.  

80.  Muut asiat 

Ei muita asioita 

81.    

Seuraavat kokoukset 

 

2.11. Lahden hiihtomuseo 

 

 

81.   Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 21.07 

 


